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Abstract (en)
Corrosion inhibitor for a metallic material such as steel, of the type consisting of an aqueous solution containing an alkali metal nitrite, characterised
in that the said solution contains 0.01 to 0.3 mol/l of an alkali metal nitrite, 0.01 to 0.3 mol/l of an alkali metal phosphate and phosphoric acid in the
proportion of a quantity sufficient to maintain the pH of the said solution, measured at ambient temperature, between 6.9 and 7.2.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un inhibiteur de la corrosion d'un matériau métallique, tel que l'acier, du type constitué par une solution aqueuse renfermant
un nitrite de métal alcalin, caractérisé en ce que ladite solution renferme 0,01 à 0,3 mol/l d'un nitrite de métal alcalin, 0,01 à 0,3 mol/l d'un phosphate
d'un métal alcalin, et de l'acide phosphorique à raison d'une quantité suffisante pour maintenir le pH de ladite solution, mesuré à température
ambiante, entre 6,9 et 7,2.
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